

**Projects Submitted to the Post-Secondary Institutions Strategic Investment Fund**

**McGill University Projects:**

- Stewart Biology – State-of-the-Art Facilities for Research and Innovation
- Greening McGill Initiative – backup generator system
- Greening McGill Initiative – Repair of the stonework and replacement of the windows in the Strathcona Anatomy and Dentistry Building
- Greening McGill Initiative – Lyman Duff Building Ventilation System
- Greening McGill Initiative – Replacement of the air-flow and HVAC System, Rutherford Building
- Greening McGill Initiative – Replacement of the Ventilation System, Macdonald-Stewart Library Building
- Greening McGill Initiative – Replacement of the air-flow system. Burnside Building
- Greening McGill Initiative – Replacement of the HVAV System – Ferrier Building, 4th floor
- Greening McGill Initiative – Water Cooling System
- Rutherford Building – Nanotools Research Facility
- Wong Building – Sustainable Materials Processing Facility

**McGill University Affiliated Institutions Projects:**

- Renovations at the Montreal General Hospital for improving research infrastructure and training focused on innovation
- Clinical Research Center, JGH, Lady Davis Institute

**Projets soumis au Fonds d'investissement stratégique pour les établissements postsecondaires**

**Projets à l'Université McGill :**

- Pavillon Stewart de biologie – Installations à la fine pointe de la technologie pour la recherche et l'innovation
- Pavillon Rutherford - Laboratoire d'outils nanométriques de McGill
- Pavillon Wong - Installation de traitement des matériaux durables
- L'Initiative McGill durable (Nouveau groupe électrogène)
- L'Initiative McGill durable (Réfection de la maçonnerie et remplacement des fenêtres du Pavillon d'anatomie et de médecine dentaire Strathcona – phases 1 et 2)
- L'Initiative McGill durable (Système de ventilation, Pavillon Lyman Duff)
- L'Initiative McGill durable (Remplacement des boîtes de mélange et du système CVAC, du Pavillon Rutherford)
- L'Initiative McGill durable (Remplacer le système de ventilation, Bibliothèque Macdonald-Stewart)
- L'Initiative McGill durable (Changement des boîtes de mélange et des vannes de chauffage, Pavillon Burnside)
- L'Initiative McGill durable (Remplacement du système CVAC – 4e étage du pavillon Ferrier)
- L'Initiative McGill durable (Conversion des systèmes refroidis à l'eau potable)

**Projets aux établissements affiliés à l'Université McGill :**

- Rénovations à l'Hôpital général de Montréal pour l'amélioration de l'infrastructure de recherche, de formation et de commercialisation axée sur l'innovation
- Centre de recherche clinique